



Kaixo, Xuban naiz, hiru urte ditut eta Azpeitian bizi naiz.

Jaio nintzenean mutil alaia eta bizia nintzen. Dena normaltasunaren barruan zegoen, nahiz eta txikitatik tamaina handikoa izan. Pisu eta garaierari zegokionez, grafikoetatik ateratzen nintzen. Hitzak esan, begiratu eta irribarre egitek, 18 hilabetekin nire hazkundea gelditu eta atzerakada izugarria egin nuen. Nire diagnostikoa Autismoa izan zen. Nire bizia eta nire familiarena aldatu zen ordurarte ikasitakoa ahaztu bainuen. Poliki-poliki, ahalegin handiz eta maitasunez, familiarekin batera lan egiten ari naiz autonomia eta ahal den bizi maila duinenetako.

Hola soy Xuban, tengo tres años y vivo en Azpeitia.

Cuando nací era un niño alegre y vivo. Todo estaba dentro de la normalidad, aunque ya desde bien pequeño era grande. Salía de los percentiles tanto en peso como en altura. De decir palabras, mirar y sonreír, a los 18 meses mi crecimiento se detuvo e hice una regresión enorme. El diagnóstico fue Autismo. Cambió mi vida y la de mi familia, ya que olvidé lo aprendido hasta entonces. Muy lentamente, con mucho esfuerzo y amor, estoy trabajando junto con mi familia para tener una autonomía y una vida lo más digna posible.